
VIIMSI KOOLI HOOLEKOGU 

 

LIIKMETE KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 4 

Viimsi                            04.aprill 2024 

Aeg: Algus kell 18.00, lõpp kell 19.30 

Koht: Viimsi Kool 

Juhatas: Kristi Õng 

Protokollis: Karin Meikas 

Võtsid osa: Karin Grents, Kristi Õng, Marika Sutter, Karin Liipa, Rain Tomingas, Helen 

Põlluaas, Katrin Markii, Liis Koser, Meelike Keinast, Siiri Visnapuu (online-s) 

Puudusid: Mati Mätlik, Sandra Pokk, Liina Tamm, Maris Raimets, Lauri Pihlak 

Kutsutud: Peeter Sipelgas, Karin Meikas 

 

 

PÄEVAKORD: 

1. Koolijuhi ülevaade kooli rõõmudest ja muredest 

• 2024 investeeringud ja planeeritavate tööde hetkeseis 

• personalivajadus 2024/2025 

• õppekavaarendus 

2. Koolipidaja ülevaade olulisematest tegevustest ja teemadest 

3. Kooli sisehindamise korrale arvamuse avaldamine 

4. Muud jooksvad küsimused 

 

ARUTLETI/OTSUSTATI: 

 

1. Koolijuhi ülevaade kooli rõõmudest ja muredest (Peeter Sipelgas) 

 

Viimsi Kooli õpilaste tulemused olümpiaadidel on head.  

Investeeringud: 

2024.aasta eelarves planeeritud investeeringud: parandamist vajab katus; vahetusse lähevad A- 

ja C- korpuse uksed (teostus juuni-juuli); uuendamisse läheb kodunduse klass (juuni-juuli). 

Viimsi Haldusega on kokkulepe, et tehakse 5-aasta perspektiivis vajalikud tegevused ja tööd, 

et oleks võimalik paremini rahalisi ressursse planeerida.  

Alates augustikuust uutes tööülesannetes:  

• II kooliastme õppedirektor Ruth Lobjakas 

• III kooliastme õppedirektor Helen Kähr 



• Meeskonda otsitakse: osalise koormusega ajaloo- ja ühiskonnaõpetuse õpetajat; 

klassiõpetajat; lisaks otsitakse ka EK2 õpetajat. 

• Leitud huvijuht (asenduskoht), Viimsi Keskkooli endine vilistlane 

Lisainfo: 

• Hetkel olemasoleva info põhiselt avatakse kuus 1. klassi ja lisaks üks väikeklass 

• Klasse planeerides on hetkel jäätud reservi. Lisaks Viimsi Kooli väikeklassile 

avatakse väikeklass ka Randvere koolis.  

• Riigipoolse rahastuse saamiseks EK2 rahastuseks peab klassis olema vähemalt 6 teise 

kodukeelega last.  

 

Õppekava uuendamine 

Ajakohastatud riiklik õppekava rakendub 1. septembrist 2024. Viimsi Kooli õppekava 

arenduspäevad: 14. november 2023 – õpitulemused klassiastmeti (teadmised, oskused ja 

hoiakud); 26. veebruar 2024 – õppesisu; 27. veebruar 2024 – lõiming; 28. märts 2024 – 

ainekavad tervikuna; 21. mai 2024 – ainekavade ülevaatamine valdkonnajuhtidega; 10.-12. 

juuni 2024 – ainekavad ja õppekava üldosa  

Olulisemad muutused, mis jõustuvad uuest õppeaastast: 

• B-võõrkeele valikusse lisandub hispaania keel (võimalik valida kolme B-võõrkeele 

vahel). Hispaania keele õpetaja on lätlanna, kelle eesti keele tase pole veel ideaalne. 

Ainet valinud lapsevanemad on teavitatud.  

• Tunnijaotusplaanis: 5. kl B-võõrkeelt 3 nädalatundi; 4. kl lisandus 1 nädalatund kunsti 

V-Tech moodulile 

• 3. klassi lõpus ei pea enam õpilased valima kodunduse/käsitöö ja tehnoloogia vahel. 

Kõik õpilased saavad (segarühmad) kõiki valdkondi võrdsetes proportsioonides 

 

2. Koolipidaja ülevaade olulisematest tegevustest ja teemadest  (Katrin Markii) 

 

Kooli toitlustushankes on olemas 2 toitluspakkumist (Baltic Restaurants ja Duschmann). 

Duschmann on vaidlustanud ja hetkel on väga palju küsimusi üleval. Peamiselt vaidlustatud 

näidismenüüd ja korralduskava. Koolipidaja annab teada edasistest arengutest. Halvimal juhul 

tuleb teha uus hange.  

Koolijuhtide ja hoolekogu juhtidega toimus kohtumine ning plaan on tõhustada hoolekogu 

juhtide tööd vallas. Püünsi kooli koolekogu esimees läheb vaatama tegevust Randverre. Plaanis 

on ette võtte hoolekogude tegevuse määrus, see üle vaadata ja parendada. Kindlasti ei vähendata 

hoolekogu esindajate hulka. Vanematekogude roll tuleks saada selgemaks ja läbi rääkida. 

Kõikidel koolidel on vanematekogud väga erinevate põhimõtete ja rollidega.  

Mai lõpuks peaks saama korda õpetajate töö- ja palgakorraldus – ehk mida saab pakkuda ning 

mida on koolidel vaja. Vajadus on tekitada loogiline süsteem ja eelarvestamise alused, mis on 

selge, läbipaistev ja üheselt mõistetav.  



Keskusesse on vajadus lisakoolikohtade järele ja plaan on laiendada Haabneeme kooli. Tehtud 

on eskiis ja plaanid, kuid puuduvad ressursid ehituseks. Pärnamäe lasteaia ehitus on alanud. 

Muutmisele läheb valla tunnustamise kord, sest kategooriate arv oli kasvanud ja tegelikkuses 

ei täitnud eesmärki. Uue kategooriana lisandub aasta koostööpartner. Hariduse valdkonnas 

uuendatakse samuti kategooriaid. Õpetajate tunnustamise puhul jääb 6 kategooriat: 

lasteaiaõpetaja; õpetaja; HEV õpetaja; haridusjuht; noorsootöötaja; klassijuhataja. Eesmärgiks 

on, et tunnustuse väärtus ei kahaneks. Rohkem infot selle kohta on võimalik saada järgmisel 

volikogu istungil.  

Toimus arutelu ja tehti ettepanekud: 

a. Tuua välja või märkida ära kõik koolide poolt esitatud nominendid.  

b. Tühistada nominentide 5-aasta piirangu kriteeriumi.  

 

 

3. Kooli sisehindamise korrale arvamuse andmine (Peeter Sipelgas ja Karin Meikas) 

 

Kooli sisehindamise eesmärgiks on tagada kooli järjepidev areng.  

3. Perioodiline sisehindamine – iga-aastane tegevusaruanne 

4. Arengukava indikaatorid 

5. Üldtööplaani (aluseks arengukava) tegevuste täitumine/analüüs 

6. Ettepanekud järgnevaks õppeaastaks 

7. Puuduste olemasolul nende kõrvaldamise tähtajad ja vastutajad 

8. Sisend: tegevus- ja tulemusnäitajad, Viimsi Kooli rahulolu-uuring, KiVa-uuring, 

igakuine üldtööplaani tegevuste seire, õppevahendite seire jne 

9. Aruanne saadetakse tutvumiseks hoolekogule 

Terviklik sisehindamise aruanne - enne uut arengukava perioodi 

10. Arengukava indikaatorid 

11. Hinnang arengukava eesmärkide täitumisele 

12. Ettepanekud järgnevaks arengukava perioodiks 

13. Sisend: tegevusaruanded, uuringute tulemused, tegevus- ja tulemusnäitajad 

14. Aruanne saadetakse arvamuse avaldamiseks hoolekogule 

 

4.  Muud jooksvad küsimused (Kristi Õng) 

 

1. Rahulolu-uuring – koolile on abiks vanematekogu ja hoolekogu tugi, et parandada vastajate 

osakaale lapsevanemate hulgas. Mais-juunis saab esmased tulemused.  

2. Peeter Sipelgas ja Kristi Õng käisid Praxise kutsel kooli ees kohtvaatlust tegemas, et hinnata 

kooliümbruse liikluse turvalisust. Probleemiks on ülekäigurada, mida oleks vaja liigutada 

mugavamasse asukohta. Lisaks pöörati tähelepanu ka teistele ülekäiguradadele. 

Murekohaks on ka elektritõukerattad ja jalgrattad, kes ei võta hoogu maha ja ohustavad 

jalakäijaid. Uue eskiisiga kaob ära parkimine, aga sellega läheb veel aega, niikauaks on vaja 



siiski leida lahendus, mis ka täna oleks lastele turvaline. Praxsis peaks andma tagasiside ja 

tegema ka ettepanekud vallale. 

3. Algkooli tualettide lukustamine – uksi saab avada väljapoolt lihtsalt, kuid see tekitab lastele 

ebamugavust ja rikub nende privaatsust. Kool uurib alternatiive lukustussüsteemi 

parendamiseks ja klassijuhataja ning vanemad saavad siinkohal teadvustamist teha.  

4. Kultuuriranits: Koostöös Viimsi Muusikakooliga korraldati kontserdid, kus osalesed Viimsi 

Kooli kõik õpilased. 

5. Küsimus riigipoolse õpetaja motiveerimise rahastuse, mida antakse KOVidele. Hoolekogu 

liige Marika täpsustab üle millega tegu. KOV esindaja andis ülevaate riiklike rahade 

kasutamisest.  

Ettepanek: toimunud hoolekogu protokollid saadetakse edaspidi ka Stuudiumisse.  

 

Järgmine hoolekogu koosolek leiab aset 13.juunil 2024 algusega kell 18.00 Viimsi Koolis. 

 

 

Kristi Õng                    Karin Meikas 

Juhataja         Protokollija 

 


